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Wniosek do projektu budietu Miasta Woclawek
na rok budZetowy 2020

W zwi4zku zrozpoczQciem prac nad projektem budZetu Miasta Wloclawsk na rok 2020 przedstawiam

nastgpuj4c4 propozycjg do projektu budZetu dotycz4ce zadana;

Remont chodnika na ulicv L4 Pulku Piechotv

Proszg o uwzglgdnienie powyzszego zadantaprzy planowaniu wydatk6w biez4cych / maj4tkowych na rok

budZetowy 2020.

Do wniosku przedstawiam nastgpuj4ce uzasadnienie: Remontu wymaga chodnik zar6wno po jednej jak

i drugiej stronie ulicy Ostrowskiej-szczeg6lnie uszkodzona jest nawierzchnia chodnika naprzeciwko SP nr 2 i

wzdtuz koSciola. Chodzenie po potamanych, nier6wnych elementach nawierzchni jest niebezpieczne

szczeg6lnie dla dzieci, kt6re uczgs zczaj4do SP nr 2. Ta czg36 osiedla Kazimierza Wielkiego nalely do bardzo

ruchliwych, dlatego wskazanyrn jest dokonanie napraw kt6re umozliwi4 bezpieczne chodzenie.


